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Begränsad delning 

 

§ 1. Sammanträdets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Övriga frågor: Kontraktet för privatuppstallade 
Dagordningen fastställdes. 
Till justerare väljs Anders Brändström 
 

§ 2. Föregående protokoll   
Protokollet nr 6 och 7, läggs till handlingarna.   
 
 

§ 3. Information från Verksamhetschef  
Hästar: 
En ny häst har gått in i verksamheten. Sjuka hästar har tillfrisknat och alla är i fint skick.  
Hästarna kommer att hyras ut i sommar, ett fåtal åker iväg till andra ställen.  
Vi kommer även att ha uppföljning på täckningsbidrag per häst. 
Personal:  
Personalgruppen är informerad om organisationsförändringen och mottogs generellt 
positivt. Kommunal är kontaktade och vi väntar på tid för förhandling.  
Anläggning: 
Efter att fört en dialog med länsveterinären och Ditte har vi nu fått ok på att vi 
högtryckstvättar och sanerar boxar/väggar så kan vi öppna upp för alla på 
medlemssidan. Vi behöver alltså inte vänta in tills Ocab är klara med sitt arbete.  
Ridskolestallet började tvättas måndagen 17/6. 
 
Städdag är inbokad tisdag den 18 juni. Vi kommer att ha ansvarig personal på plats som 
leder och fördelar arbetet.  
SkyddC kunde tyvärr inte vara behjälpliga vid saneringen, ingår inte i deras uppdrag..   

 

Närvarande:  
Erik Persson (ordf.)  
Ingrid Liljelind (sekr) 
Anna Grundström (vice ordf.)  
Camilla Granberg (VC) §§ 3, 8a  
Per-Arne Oldenborg 
Margit Håkansson  
Erica Bengtsson (suppleant)  
Anders Brändström (suppleant) 
Maria Sandberg (TS-ledamot) från § 7 
Nika Chabes (URFUS ledamot)  
Linnea Hägg (URFUS-pers. suppl.) 
 

 
 

Frånvarande:  
Jonas Martinsson 
Åsa Östman 
Ann Backsten (kassör) 
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Ridskolan: 
Lektionsverksamheten har fortsatt under hela terminen då ridlärarna har gjort ett bra 
jobb med att planera lektioner med lågintensivt arbete och mycket ridning i skog och 
mark. Det är få av hästarna som behövt vila helt och i dessa fall endast ett fåtal dagar.  
Provridningen för nästa säsongs YH-utbildning genomfördes den 7/6 med deltagare 
från hela Sverige, totalt 23 ryttare. Våra fina ridskolehästar fick mycket beröm.  
Vi har fått ett bidrag av UK på 75 500 kr för inköp av handikappvagn, en sexsitsig vagn 
som både c och d-ponny kan dra. 
 
Information från VRIF och SvRF: Inget att rapportera.   
 
 

§ 4. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

Förlängda partnersavtal med ACC Foder samt Krafft. Arbetar aktivt och riktat 
för att få in presumtiva sponsorer/partners.   

 
b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  

Restaurangchansen, vi behöver sälja mer. NewBody, Tvättmästaren samt 
Gunnarshögs olja är avslutade och har levererats.  

 

§ 5. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

 Ponnylaget vann i hoppning div 2. Tävlingarna är flyttade pga smittan. 

 
b) Rapport från URFUS 

Fångarna på Hippo 25-26/5 genomfört med ca 45 barn - och kvällen flöt på 
enligt schema. Temat för årets Julshow är bestämt och fortsatt planering är 
satt till början av augusti.  
Tillsammans med mini-URFUS haft en säkerhetsgenomgång tillsammans med 
fritidsledare.  
Mini-URFUS har haft kalas och ponnyridningar. Kalasen har varit bra, dock 
har ponnyridningen gått sämre, och det har varit allt färre som kommer.  
Glädjehoppet 19/6 till förmån för barncancerfonden, där 15 kr skänks till 
Barncancerfonden per start.   

 
§ 6. Ekonomirapport. 
Resultatet (intäkter-kostnader) är för föreningen tom maj i år +312 tkr och det är en 
avvikelse mot budget på - 41 tkr. 
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Intäkterna ackumulerat 
Intäktsökning på + 701 tkr mot budget, där ridabonnemang och annan ridning etc. (+ 
250 tkr), Forslunda (+140 tkr) och försäljning av foder +88 tkr, total foderförsäljning 
ack. tom maj 521 tkr.  
 
Kostnader ackumulerad  
Kostnaderna har en avvikelse mot budget - 742 tkr. Kostnaderna är ca 330 tkr högre än 
föregående år. Personalkostnad avviker mot budget med -98 tkr tom maj, hyra 
inventarier och verktyg, maskiner -146 tkr, programvaror -39 tkr, förbrukningsmaterial 
-48 tkr, redovisningstjänster och konsulttjänster -42 tkr samt konsultarvode -52 tkr.  
 
Foderförsäljning avviker +88 tkr men oklart med inventering och om alla fakturor finns 
med för t o m maj månad.  
 

§ 7. Övriga ärenden. 
a) Smittläget: Alla hästar friska, inga nyinsjuknade. Sanering pågår. 

 
b) Sanering av anläggningen: Pågår. 

 
c) Ocabs arbete: Ocabs städning är avslutad då det tar längre tid än beräknat att 

städa privatstallet och kostnaden högre. Ocab hinner inte städa ridskolestallet, 
det blir uppskjutet till nästa år.  
   

d) Kontraktet för privatuppstallade. Se över kontrakten angående vid utflyttning 
och städning samt då anläggningen drabbas av smitta. Beslutspunkt till 
kommande styrelsemöte.  
 

e) Arbetsgruppernas arbete.  
Resursanvändargruppen; Camilla och Erik har möte med kommunen 24/6 
angående provtagning av anläggning pga skadorna och renoveringsplanerna.  
Kommunikationsgruppen: Erica Bengtsson och Saga Gustafsson: Efter sommaren 
se över våra kommunikationskanaler och ge ett förslag på en 
kommunikationsplan 
 

f)  Vinterunderhåll av banor.  
Förslaget är att skotta dressyrbanan. Behovet bör inventeras så frågan tas upp på 
ett möte med privatuppstallade. 
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§ 8. Övriga beslutspunkter. 
a) Inför rekrytering av verksamhetschef.  

Rekryteringsföretag är tillfrågade. Poolia lämnade en offert på 40 tkr, 
Clockwork lämnade en offert på 88 tkr.  Styrelsen beslutar att anta Poolias 
offert. Arbetet med kravprofil på börjas omgående. 
 

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 
              Inget att rapportera. 

 
§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: Mötet med kommunen, kontraktet för uppstallade.  
Nästa möte 26/8 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum. Möten 
under hösten 19/9, 24/10, 25/11. 
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande  

 Anders Brändström  
Justerare 

 


